

Call for Papers



24TH VOLUME OF FEDERALISM-E PEER-REVIEWED UNDERGRADUATE JOURNAL


Federalism-E is the joint Queen's University and Royal Military College of Canada's peer-reviewed undergraduate journal. Essays (2500+ words) from current or past courses are welcome!

Papers must be related to the following themes:

- Federalism
- Intergovernmental relations or
- Multi-level governance within Canada or abroad

Past issues explore a wide range of topics including the role of municipalities in the Truth and Reconciliation Commission, the federal government's role in climate policy, and the division of fiscal power in Canada and the US.

SUBMISSIONS OPEN UNTIL END OF JANUARY

 <https://ojs.library.queensu.ca/index.php/fede/about/submissions>

This is a great chance to publish your work, gain experience in the scholarly peer-review process, and boost your resume for applications to grad schools!

More Information

Visit: <https://ojs.library.queensu.ca/index.php/fede/index>

Email: federalismeditors@gmail.com



Appel à Soumissions

24ÈME VOLUME DE FEDERALISM-E
REVUE DE PREMIER CYCLE
ÉVALUÉE PAR LES PAIRS

Federalism-E est la revue conjointe du Collège militaire royal du Canada et de l'université Queen's de premier cycle évaluée par des pairs. Les essais (plus de 2500 mots) des cours actuels ou passés sont les bienvenus !

Les articles doivent être liés aux thèmes suivants:

- Fédéralisme
- Relations intergouvernementales ou
- Gouvernance multi-niveaux au Canada ou à l'étranger

Les numéros précédents ont exploré le rôle des municipalités dans la Commission de vérité et de réconciliation, le rôle du gouvernement fédéral dans la politique climatique et la division du pouvoir fiscal au Canada et aux États-Unis.

LES SOUMISSIONS SONT OUVERTES JUSQU'À JANVIER



<https://ojs.library.queensu.ca/index.php/fede/about/submissions>

C'est une excellente occasion de publier votre travail, d'acquérir de l'expérience dans le processus d'examen par les pairs, et d'améliorer votre CV pour les candidatures aux écoles supérieures !

Plus d'informations

Visitez: <https://ojs.library.queensu.ca/index.php/fede/index>

E-mail: federalismeditors@gmail.com